
PROTOKÓŁ NR /X/2011
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 26 sierpnia 2011 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 26 
sierpnia 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Miście nad Pilicą i trwała od godz.1000 do godz.1320.

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący 
Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie 
listy obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. 
Na sali obrad obecnych było - 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.

W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska
2. Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy p. Ewa Bator
3. Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek
4. Radca Prawny UMIG mec. Marian Seweryn
5. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks
6. Kierownik Posterunku Policji asp. mgr Janusz Dobrosz
7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu.
8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  poprosił  o 
zgłoszenie  kandydata  na  sekretarza  obrad.  Radny  p.  Jacek  Bors  zgłosił 
kandydaturę  radnego  p.  Andrzeja  Zająca,  który  wyraził  zgodę.  Więcej 
kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu za 12 na stan obecnych 12, przeciw 0, 
wstrzymał się 0. Sekretarzem obrad został radny p. Andrzej Zając.

PKT 2

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Zbigniew  Kacprzyk  przedstawił 
proponowany  porządek  obrad  zapytał,  czy  są  wnioski  lub  uwagi  do 
proponowanego porządku obrad.

1. Wybór sekretarza.
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2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą
5.  Sprawozdanie  z działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 
międzysesyjny.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok
b)  uchylenia  Uchwały  NrXLV/287/2010  z dnia  16  kwietnia  2010  roku 
zobowiąznia Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą do pozyskania 
mienia Polskich Kolei Państowych S.A. położonego na terenie miasta i gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą 
c)  uchylenia  Uchwały  NrXLV/290/2010  z dnia  16  kwietnia  2010  roku 
upoważnienia Burmistrza do prowadzenia negocjaji dotyczących nieruchomości 
na rzecz Gminy
d)  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości
e)  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości
f) powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
Sądu Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2012-2015
8. Interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.
Radny  Stanisław  Motyl  przedstawił  wniosek  wypracowany  na  Komisji 
Oświatowo – Społecznej odnośnie zdjęcia z porządku obrad w pkt. 7 ppkt. b 
uchylenia  Uchwały  Nr  XLV/287/2010  z  dnia  16  kwietnia  2010  roku 
zobowiązania  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  do 
pozyskania  mienia  Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  położonego  na  terenie 
miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady wnioskował o zamieszczenie w proponowanym porządku 
obrad trzech uchwał w sprawie:
- przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w trybie bezprzetargowym
-  utworzenia  obwodu  głosowania  w  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą
- nadania nazwy mostowi na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia. Odczytał 
pismo mieszkańców wsi Gostomia o natępującej treści:,,  My mieszkańcy wsi 
Gostomia  zwracają  się  z prośbą  do  Radnych  Rady  Miejskiej  o  nadanie 
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imienia  ,,Barbara,,  dla  mostu  drewnianego,  odbudowanego  w  miejscowości 
Gostomia. Prośbę swą motywujemy swoją wdzięcznością za trud i oddanie w 
odbudowie  tego  mostu.  Jesteśmy  wdzięczni  zarówno  Pani  Burmistrz  jak  i 
Radnym Rady Miejskej za środki przeznaczone na tę inwestycję. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy są  wnioski  lub uwagi  do przedstawionego 
porządku obrad. Więcej wniosków i uwag nie stwierdzono.
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku radnego p 
Stanisława Motyla dotyczący zdjęcia z porządku obrad w pkt.  7, ppkt.  b. W 
głosowaniu za - 12 na stan obecnych - 12 radnych, wniosek został przyjęty w/w 
przedmiotowej sprawie. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  przegłosowanie  wniosku  trzech 
uchwał  do  porządku  obrad.  W  głosowaniu  za  -  11  na  stan  obecnych  -  12 
radnych, wniosek został przyjęty w/w przedmiotowej sprawie. 
Uwag  nie  zgłoszono,  przystąpiono  do  głosowania  nad  proponowanym 
porządkiem obrad.  W głosowaniu  za  –  12  radnych  na  stan  obecnych  –  12, 
przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu:
1. Wybór sekretarza.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą
5.  Sprawozdanie  z działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 
międzysesyjny.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok
b)  uchylenia  Uchwały  NrXLV/290/2010  z dnia  16  kwietnia  2010  roku 
upoważnienia Burmistrza do prowadzenia negocjaji dotyczących nieruchomości 
na rzecz Gminy
c)  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości
d)  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości
e) powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
Sądu Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2012-2015
f) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w trybie bezprzetargowym
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g)  utworzenia  obwodu  głosowania  w  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą
h) nadania nazwy mostowi na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia 
8. Interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.

PKT 3

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół  z  ostatniej  sesji  Rady Miejskiej  wyłożony był  do wglądu w Biurze 
Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z ostatniej sesji Rady. 
Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu. W głosowaniu za - 12 na stan obecnych - 12 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymał się – 0. Protokół z ostatniej sesji Rady został przyjęty.

PKT 4

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej Rady Miejskiej p. 
Ignacy  Król  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  dwa 
spotkania  wspólne  posiedzenie  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej  w  Nowym 
Mieście  nad Pilicą  z  dnia  28 czerwca  2011  roku  na  którym zajmowano  się 
następującymi sprawami:

1. Pozyskanie na współwłasność mienia Polskich Kolei Państwowych S.A 
dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej.

2. Przejęcie nieruchomości po byłym lotnisku wojskowym.

Kolejne  posiedzenie  odbyło  się  w  dniu  23  sierpnia  2011  roku.  Tematem 
posiedzenia było :

1. Zapoznanie się z realizacją zadań inwestycyjnych na terenie miasta 
i gminy wielkość przeznaczonych na nie środków – oraz projektów 
o fundusze unijne i dofinansowanie z zewnątrz.

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.
Pani Iwona Kieszek – Sekretarz Miasta i Gminy zapoznała członków Komisji z 
realizacją zadań inwestycyjnych w 2011 roku na terenie miasta i gminy:
- zakup, dostawę i rozładunek na drogach i ulicach kruszywa budowlanego za 
kwotę 80 734,00 zł. brutto. 
-  Wybrano  ofertę  najtańszą  na  remont  cząstkowy  ulic  i  dróg  o  nawierzchni 
bitumicznej za kwotę 99 015,00zł. Remont dalej będzie wykonywany. 
- przebudowa drogi we wsi Pobiedna za kwotę 155 776,15 zł.
- przebudowa nawierzchni ulicy Tomaszowskiej i ulicy Wąskiej. Koszt zadania 
121 676,19 zł. 
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- przebudowa drogi gminnej we wsi Wierzchy. Koszt zadania 166 885,24 zł. 
- przebudowa drogi gminnej we wsi Zalesie. Koszt zadania 215 441,55 zł.
- na odbudowę drewnianego mostu na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia. 
Koszt  zadania  1 879 767,27  zł.  Koszty  wzrosły  o  kwotę  1 230,00  zł.  za 
wykonanie  kosztorysu  inwestorskiego,  o  kwotę  14 760,  00  zł  za  nadzór 
inwestorski  o 4 999,95 zł.  za nadzór autorski  o kwotę 2 500,00 zł.  za operat 
wodno prawny , uzgodnienia ZUD 85,00 zł. oraz kwotę 50,663,03zł. za roboty 
uzupełniające i o kwotę 330 026,20 zł za roboty dodatkowe. Długość całkowita 
mostu 126,30 m, nośność mostu 15 ton.
-  przetarg  w  trybie  zamówienia  z  wolnej  ręki  na  roboty  dodatkowe  przy 
odbudowie drewnianego mostu na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia. Koszt 
robót dodatkowych 330 026,20 zł.
- przebudowa drogi we wsi Dąbrowa. Koszt całego zadania 214 728,82 zł. 
- przetarg nieograniczony na zagospodarowanie centrum wsi Wola Pobiedziska.
- przetarg nieograniczony na zimowe utrzymanie dróg gminnych.
-  naprawy  placów  zabaw,  remont  dachu  na  budynku  socjalnym  przy  ul. 
Tomaszowskiej, remont budynku świetlicy w Bielinach, kanalizacja sanitarna z 
przyłączami  ul.  Góra-etap  II,  zlecono  wykonanie  projektu  obudowy  studni 
głębinowej  na  terenie  wsi  Prosna,  kanalizacja  burzowa  (deszczowa)  w  ul 
Południowej na odcinku od ul. Targowej do ul. Szerokiej, przełożenie rurociągu 
we wsi Żdzary, przebudowa sieci wodociągowej ul. Góra, remont sanitariatów 
w budynku użyteczności publicznej dworzec PKS odcinek sieci wodociągowej 
przy ul. Tomaszowskiej, oraz we wsi Zalesie – Nowe Strzałki, remont dachu na 
budynku  komunalnym  mieszkalnym  ul.  Targowa,  wykonanie  wymiany  rur 
wodociągowych  przy  ul.  Góra,  ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na 
opracowanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  na  rozbiórkę  budynku 
administracyjnego i budowę obiektu społeczno- kulturalnego.

-  zmiany  w budżecie  miasta  i  gminy przedstawiła  pani  Ewa Bator  Skarbnik 
Miasta  i  Gminy.  Planowane  dochody  budżetu  miasta  i  gminy  na  2011  rok 
zwiększa się o kwotę 786 272 zł. Planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 
2011 rok zwiększa się o kwotę 52 272 zł. Dochody budżetu miasta i gminy na 
2011 rok wynoszą  21 894 635 zł.  Wydatki  budżetu miasta  i  gminy wynoszą 
23 458 035 zł. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 20 000zł. W 
związku z tym zmniejsza się deficyt o kwotę 734 000zł i wynosi 1 563 400 zł. 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

Pani Burmistrz przedstawiła projekty uchwały w sprawie:
- uchylenia uchwały Nr XLV/287/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 16 kwietnia 2010 roku
Burmistrz nadmieniła, że należy podjąć decyzję w sprawie przejęcia bądź nie 
przejęcia  mienia  kolei.  Były  konsultacje  społeczne  na temat  przejęcia  nikt  z 
mieszkańców się nie wypowiedział. 
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Radny Lewecki nadmienił, że na dzień dzisiejszy właścicielem mienia jest PKP, 
po lewej stronie budynku, który jest zabytkiem są działki z drogą dojazdową w 
związku z tym zapytał czy po prawej stronie zabudowy kilka posesji ma  dojazd 
do swoich posesji. Pan Bogacki wyjaśnił, że formalnie droga biegnie do posesji, 
właścicielem jest  PKP z chwilą  przejęcia  samorządowców droga ta  staje  się 
współwłasnością.  Jest  możliwość  wywłaszczenia  działek  i  wykonania  drogi 
dojazdowej. 

- uchylenia uchwały Nr XLV/290/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilica z dnia 16 kwietnia 2010 roku. Pani Burmistrz stwierdziła czy dalej mają 
być  czynione  starania  aby  można  było  przejąć  tereny  czy  ewentualnie 
Wojskowa  Agencja  Mienia  ogłasza  przetarg.  Warunki  przejęcia  nie  uległy 
zmianie.  Członkowie  Komisji  w  sprawie  przejęcia  gruntów  przy  obecnych 
warunkach stwierdzili, że jest niemożliwe.

-  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości,

-  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia  własności 
nieruchomości,

-  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapoznał  członków  Komisji  z  projektem 
uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych 
na ławników do Sądu Rejonowego na Kadencję lat 2012-2015.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  Biura  Rady  wpłynęło 
pismo 
-  państwa  Haliny  i  Tadeusza  Stolarków  o  udzielenie  bonifikaty  w  sprawie 
przekształcenia  prawa  wieczystego  użytkowania  działki  znajdującej  się  przy 
ulicy Warszawskiej w prawo własności. Komisja opiniowała negatywnie.
-  państwa Izabelli  i  Sebastiana Stolarków dotyczące udzielenia bonifikaty na 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego na własność działki położonej 
w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą.  Komisja  w  głosowaniu  4-za  udzieleniem 
bonifikaty 30% .
Członkowie Komisji wypracowali wniosek:
1. Udzielenie bonifikaty 30% dla państwa Izabelli  i  Sebastiana Stolarków na 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego na własność działki położonej 
w Nowym Mieście nad Pilicą.
- od Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 10. 08. 2011 roku w sprawie 
polskiej prezydencji w Unii Europejskiej.
-  od  Starostwa  Powiatowego  w  Grójcu  z  dnia  05.08.2011  roku  w  sprawie 
zgłoszenia do przeprowadzenia Samorządowych Zawodów Strzeleckich.
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-  od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska z dnia 
02.08.2011 roku pisma pokontrolnego dotyczącego odpadów komunalnych.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 
w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie w dniu 24 sierpnia 2011 roku 
na którym zajmowała się sprawami dotyczącymi:

1. Ocena realizacji uchwał Rady Miejskiej za I półrocze 2011 roku.
Ocena realizacji zarządzeń Burmistrza za I półrocze 2011 roku.
2. Zapoznanie się z projektami uchwał.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi projektami 
uchwał w sprawie:
- zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok, zreferowała Skarbnik Miasta i 
Gminy p. Ewa Bator informując, że planowane dochody budżetu miasta i gminy 
na  2011  rok  zwiększa  się  o  kwotę  786 272  zł.  Planowane  wydatki  budżetu 
miasta i gminy na 2011 rok zwiększa się o kwotę 52 272 zł. Dochody budżetu 
miasta i gminy na 2011 rok wynoszą 21 894 635 zł. Wydatki budżetu miasta i 
gminy  wynoszą  23 458 035 zł.  Plan  wydatków majątkowych  zwiększa  się  o 
kwotę 20 000zł. W związku z tym zmniejsza się deficyt o kwotę 734 000zł i 
wynosi  1 563 400  zł.  Członkowie  Komisji  Rewizyjnej  powyższe  zmiany 
zaopiniowali pozytywnie.

- uchylenia uchwały Nr XLV/287/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 16 kwietnia 2010 roku przedstawiła pani Burmistrz nadmieniła, że 
należy podjąć decyzję w sprawie przejęcia bądź nie przejęcia mienia kolei. 

- uchylenia uchwały Nr XLV/290/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą  z  dnia  16  kwietnia  2010  roku.  Pani  Burmistrz  stwierdziła,  odnośnie 
terenów po dawnym lotnisku czy nadal mają być czynione starania przejęcia czy 
też  Wojskowa  Agencja  Mienia  ogłasza  przetarg.  Nadmieniła,  że  warunki 
przejęcia nie uległy zmianie. 

- upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia własności nieruchomości

- upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia własności nieruchomości

- powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
Sądu  Rejonowego  w  Grójcu  na  kadencję  lat  2012-2015  przedstawił 
Przewodniczący Rady Miejskiej.

Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek przedstawiła: 
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- Sprawozdanie z realizacji  zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą za okres od 01.01.2011 – 30.06.2011. Komisja nie wniosła 
zastrzeżeń. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

- Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej 
w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  podjętych  w  okresie  01.01.2011-30.06.2011. 
Komisja  nie wniosła zastrzeżeń.  Informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  Biura  Rady  wpłynęły 
pisma: 
-  państwa  Haliny  i  Tadeusza  Stolarków  o  udzielenie  bonifikaty  w  sprawie 
przekształcenia  prawa  wieczystego  użytkowania  działki  znajdującej  się  przy 
ulicy Warszawskiej w prawo własności. Komisja opiniowała negatywnie.
-  państwa Izabelli  i  Sebastiana Stolarków dotyczące udzielenia bonifikaty na 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego na własność działki położonej 
w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą.  Komisja  w  głosowaniu  5-za  udzieleniem 
bonifikaty 30% .
- od Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 10. 08. 2011 roku w sprawie 
polskiej prezydencji w Unii Europejskiej.
-  od  Starostwa  Powiatowego  w  Grójcu  z  dnia  05.08.2011  roku  w  sprawie 
zgłoszenia do przeprowadzenia Samorządowych Zawodów Strzeleckich.
-  od Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska z dnia 
02.08.2011 roku pisma pokontrolnego dotyczącego odpadów komunalnych.

Radny Jan Olszak poprosił o odtworzenie znaku drogowego w Sacinie, 
tablicy  informacyjnej  jadąc  w kierunku Świdrygał  z  uwagi  na  to  że  zostały 
zniszczone  oraz  naprawienie  uszczerbku  na  drodze  wojewódzkiej  jadąc  w 
kierunku Rawy Mazowieckiej.

Radny  Andrzej  Zając  poprosił  o  naprawienie  przepustu  drogowego na 
drodze powiatowej między Domaniewicami a Wałem.

Radny Kazimierz Tomczyk poprosił o odtworzenie przepustu drogowego 
Rokitnica w kierunku Bujał. 

Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  –  Społecznej  Stanisław  Motyl 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie w dniu 18 
sierpnia 2011 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami:

1. Opiniowanie projektów uchwał.
2. Analiza stanu realizacji wniosków złożonych przez Komisję.
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej przywitał zaproszonych 
gości i poprosił  o wypowiedź mieszkańców. Mieszkańcy zapytali czy zostały 
dotrzymane warunki umowy co do wykonania projektu kanalizacji mającego za 
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zadanie objęcie wszystkich posesji przy ul. Góra zarówno w I i II zadaniu. W 
rozumieniu mieszkańców nie dotrzymano warunków umowy i należy wykonać 
projekt zamienny dla posesji nie objętych projektem. 
Radny  Pietrucha  wyraził  swoje  niezadowolenie  w  przedstawionej  sprawie. 
Poprosił  do wglądu umowę z panem Tomczyńskim. Przewodniczący Komisji 
stwierdził, że niezadowolenie mieszkańców jest zasadne i zrozumiałe wszystkie 
zgłoszone problemy powinny być wyjaśnione. 

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał:
- uchylenia uchwały Nr XLV/290/2011 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilica z dnia 16 kwietnia 2010 roku

- uchylenia uchwały Nr XLV/287/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 16 kwietnia 2010 roku

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Polska  Kolej  Państwowa  S.A. 
oczekuje od samorządowców jednoznacznego stanowiska co do przejęcia lub 
rezygnacji przejęcia mienia. Nadmienił, że jest to zabytek wpisany do rejestrów 
zbytków i  gmina  jako współwłaściciel  musi  zapewnić  w budżecie  środki  na 
utrzymanie mienia w stanie użyteczności. 
Pan  Marian  Dziedzic  nadmienił,  że  przejęcie  mienia  od  kolei  w przyszłości 
dałoby możliwość budowy np. sieci światłowodowej czy innej infrastruktury.
Pracownik Urzędu Miasta i  Gminy pan Tomasz Bogacki zapoznał  Członków 
Komisji z projektem uchwał w sprawie:
- upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia własności nieruchomości

- upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości. 

Pan Bogacki zapoznał Komisję z pismem:
 -państwa  Haliny  i  Tadeusza  Stolarków  o  udzielenie  bonifikaty  w  sprawie 
przekształcenia  prawa  wieczystego  użytkowania  działki  znajdującej  się  przy 
ulicy Warszawskiej w prawo własności. Komisja opiniowała negatywnie.
-państwa  Izabelli  i  Sebastiana  Stolarków dotyczące  udzielenia  bonifikaty  na 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego na własność działki położonej 
w Nowym Mieście nad Pilicą. Komisja opiniowała negatywnie.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapoznał  Członków  Komisji  z  projektem 
uchwały w sprawie:
- powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do 
Sądu Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2012-2015.

Członkowie Komisji wypracowali następujący wniosek:
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Komisja  wnioskuje  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  uchwał  dotyczących  kolejki 
wąskotorowej z uwagi na brak danych przyszłego sposobu gospodarowania tym 
mieniem.  Komisja  proponuje  by  w  kolejnym  spotkaniu  potencjalnych 
udziałowców wzięli udział przedstawiciele Rady Miejskiej. 

-  zmiany  w budżecie  miasta  i  gminy przedstawiła  pani  Ewa Bator  Skarbnik 
Miasta  i  Gminy.  Planowane  dochody  budżetu  miasta  i  gminy  na  2011  rok 
zwiększa się o kwotę 786 272 zł. Planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 
2011 rok zwiększa się o kwotę 52 272 zł. Dochody budżetu miasta i gminy na 
2011 rok wynoszą  21 894 635 zł.  Wydatki  budżetu miasta  i  gminy wynoszą 
23 458 035 zł. Plan wydatków majątkowych zwiększa się o kwotę 20 000zł. W 
związku z tym zmniejsza się deficyt o kwotę 734 000zł i wynosi 1 563 400 zł. 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

PKT 3

Przewodniczący  Stanisław Motyl  zapoznał  Członków Komisji  o  stanie 
realizacji wniosków złożonych przez Komisję. 
Radny Pietrucha wnioskował w sprawie ponowienia wniosku złożonego w dniu 
28 grudnia 2010 roku oraz umieszczenie tablicy informacyjnej dla mieszkańców 
za murem klasztornym.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Kacprzyk  poinformował,  że  do  Biura  Rady 
wpłynęły pisma od:
- Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 10. 08. 2011 roku w sprawie 
polskiej prezydencji w Unii Europejskiej.
-  Starostwa  Powiatowego  w  Grójcu  z  dnia  05.08.2011  roku  w  sprawie 
zgłoszenia uczestników na Samorządowe Zawody Strzeleckie.
-  Mazowieckiego  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska  z  dnia 
02.08.2011 roku pisma pokontrolnego odpadów komunalnych.

Radna  Czerwiowska  poprosiła  o  posprzątanie  miejsca  wokół  ławeczek 
parkingowych mieszczących się w lesie przed miejscowością Waliska.
Radny Stanisław Motyl wnioskował, aby w centrum osiedla nr 3 nie stawiać 
pojemników nie zakrytych.
Radny Stanisław Orzeszek wnioskował o zlecenie przez gminę pracy dotyczącej 
poprawienia  ułożonych  płyt  chodnikowych  przy  posesji  pani  Krystyny 
Dąbrowskiej. Koszty za wykonanie zleconego zadania zostaną pokryte z diety 
radnego.

PKT 5

Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła informację za okres międzysesyjny tj. 
od dnia 17.06.2011 r. do 26.08.2011 r. 
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1.   W  dniu  19  czerwca  2011  r. odbyły  się  zawody  wędkarskie  o  Puchar 
Burmistrza Miasta i Gminy.

2.   W dniu 26 czerwca 2011 r. odbył się powiatowy przegląd orkiestr dętych, 
tym razem w Goszczynie.

3.   26 czerwca 2011 r. strażacy OSP Nowe Miasto nad Pilicą zorganizowali 
festyn połączony z loterią fantową.

4.   W  dniu  27  czerwca  2011  roku ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na 
przebudowę drogi we wsi Dąbrowa. 22.07.2011 roku podpisano umowę ze 
Spółką STRABAG z Pruszkowa na przebudowę tej drogi. Wartość zadania 
brutto 209 450,82 zł. Termin realizacji do dnia 10 września 2011 roku.

5.   W dniu 27 czerwca 2011 roku dokonano odbioru nowo wybudowanej sieci 
wodociągowej we wsi Żdżary. Inwestycja polegała na przełożeniu rurociągu, 
w celu wyeliminowania częstych awarii jakie miały miejsce na głównej sieci 
przesyłowej. Wartość wykonanych robót wyniosła 192.922,88 zł brutto.

6.   W dniu  29 czerwca 2011 roku zakończono i odebrano roboty remontowe 
budynku świetlicy wiejskiej we wsi Bieliny. Inwestycja obejmowała wymianę 
pokrycia dachowego, naprawę kominów oraz kompletną obróbkę blacharską. 
Remont pozwoli na zachowanie budynku w dobrej formie, co gwarantuje jego 
długoletnią eksploatację. Wartość wykonanych robót wyniosła 13.500,00 zł 
brutto.

7.   W dniu 30 czerwca 2011 roku Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w 
Warszawie  ogłosił  przetarg  na  budowę  chodników  w  ciągu  drogi 
wojewódzkiej  Nr  707  w  miejscowości  Żdżary.  W  dniu  03.08.2011  roku 
wyłoniony został wykonawca z Radomia. 

8.   W  dniu  30  czerwca  2011  roku dokonano  odbioru  końcowego 
zrealizowanego zadania pod nazwą: Przebudowa (modernizacja) nawierzchni 
ulicy  Tomaszowskiej  (osiedle)  i  nawierzchni  ulicy  Wąskiej  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą.
Wartość robót budowlanych 118.199,69 zł brutto z czego:

• ul. Tomaszowska - 91.821,65 zł
• ul. Wąska - 26.378,04 zł

9.   Dnia  2 lipca 2011 roku w sobotę  odbył  się  bieg z  okazji  Dni  Nowego 
Miasta pod nazwą „Nowe Miasto biega” na dystansie 3,5km. W biegu udział 
wzięło  80  biegaczy  w  tym  dzieci,  młodzież  i  dorośli.  Niedziela  również 
obfitowała w wiele atrakcji. Nie zabrakło programów dla dzieci, młodzieży. 
Po  godz.  21.00  zaprezentował  się  zespół  Czerwone  Gitary  –  gwiazda 
tegorocznych  Dni  Nowego  Miasta.  Mimo  niesprzyjającej  pogody  występ 
legendy  polskiej  muzyki  przyciągnął  rzesze  miłośników  dobrej  zabawy. 
Festyn zakończyła zabawa taneczna z towarzyszeniem zespołu TSK. Impreza 
była udana i obfitowała w wiele atrakcji. I choć pogoda nie dopisała wszyscy 
wspaniale się bawili. 

10.   W dniu  4 lipca 2011 roku w odpowiedzi  na ogłoszony przez  Lokalną 
Grupę Działania „Gminy Nadpiliczne” nabór wniosków w zakresie małych 
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projektów w ramach Wdrażania Lokalnych Strategii Rozwoju, Gmina Nowe 
Miasto nad Pilicą złożyła trzy projekty.
• „Zakup  strojów  ludowych  dla  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą”.  W 
projekcie  tym  zaplanowano  zakup  10  kompletów  strojów  ludowych 
opoczyńskich dla koła gospodyń wiejskich Bielinianki.
• „Promocja  aktywności  lokalnej  poprzez  nagranie  płyty  orkiestry  dętej  w 
Nowym Mieście nad Pilicą”. W ramach tego zadania zaplanowano nagranie i 
zwielokrotnienie materiału dźwiękowego poprzez tłoczenie płyt w ilości 1500 
szt.  Na  płytach  zarejestrowane  będą  utwory  w  wykonaniu  muzyków  z 
Orkiestr Dętych ze Żdżar i Nowego Miasta nad Pilicą. 
• „Zdobywanie wiedzy i umiejętności praktycznych poprzez cykl spotkań z 
ciekawymi  ludźmi”.  Projekt  ten  ma  na  celu  zaktywizowanie  lokalnej 
społeczności.  W  ramach  projektu  zaprojektowano  na  przestrzeni  2  lat  22 
spotkania i warsztaty dla mieszkańców. 

11.   W dniach 4 – 8 lipca 2011 roku w naszej gminie odbywały się kolejne już 
w  tym  roku  bezpłatne  badania  profilaktyczne  w  ramach  Populacyjnego 
Programu Profilaktyki i Wczesnego Wykrywania Raka Szyjki Macicy oraz 
Populacyjnego Programu Wczesnego Wykrywania Raka Piersi. W mobilnym 
cytomammobusie, który od poniedziałku do piątku stacjonował na parkingu 
przed strażnicą  OSP w Nowym Mieście  nad Pilicą,  profesjonalną  obsługę 
zapewniali  lekarze  z  Centrum Onkologii  Instytut  im.  Marii  Skłodowskiej-
Curie  w  Warszawie.  Z  bezpłatnych  badań  cytologicznych  w  tych  dniach 
skorzystało  116  kobiet  (a  powinno  1070),  natomiast  z  bezpłatnej 
mammografii  – 123 kobiety(a powinno 500). Za pomoc w zorganizowaniu 
badań na terenie naszej gminy dziękujemy OSP w Nowym Mieście nad Pilicą 
oraz Dyrekcji SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą. 

12.   W dniu  14 lipca 2011 roku odbyło się spotkanie Burmistrza, Skarbnika 
oraz przedstawicieli OSP Nowe Miasto z Podsekretarzem Stanu w MSWiA 
Zbigniewem Sosnowskim. Spotkanie było poświęcone aktualnym sprawom 
związanych z funkcjonowaniem OSP. Strażacy podziękowali wiceministrowi 
za wszelką pomoc kierowaną dla strażaków jednostek OSP naszej gminy.

13.   W dniu 14 lipca 2011 roku odbyło się także spotkanie z Sekretarzem Stanu 
w  MSWiA  Tomaszem  Siemoniakiem.  Tematem  rozmowy  były  aktualne 
sprawy  związane  z  planowaniem  i  realizacją  inwestycji  gminnych  oraz 
możliwość ich dofinansowania.  Pan Wiceminister  wykazał  zainteresowanie 
poruszonymi problemami i zapewnił, że w miarę swoich możliwości będzie 
się starał wspierać działania podejmowane przez gminę. 

14.   14  lipca wraz  z  panią  skarbnik  i  strażakami  OSP  Nowe  Miasto 
podpisaliśmy  umowę  o  dofinansowanie  zakupu  sprzętu  dla  jednostki  OSP 
Nowe Miasto. Chciałbym poinformować, że udało się dodatkowo pozyskać z 
innych źródeł prawie 90 000 zł.

15.   W dniu  1 sierpnia  2011 roku ogłoszono zapytanie  cenowe na  remont 
dachu na budynku mieszkalnym przy ul.  Targowej  21A i  21B w Nowym 
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Mieście  nad  Pilicą.  Wpłynęła  1  oferta  na  kwotę  12.245,11  zł  w  dniu 
17.08.2011 podpisano umowę z terminem realizacji do 31.10.2011 roku.

16.   2 sierpnia 2011 r. w klasztorze O. Kapucynów została odprawiona msza 
św. w intencji O. Jana wieloletniego kustosza Sanktuarium. Obchodził On 50 
lecie posługi kapłańskiej.

17.   W dniu 4 sierpnia 2011 roku ogłoszony został przetarg nieograniczony na 
wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na:
•Rozbiórkę budynku administracyjnego (pustostan) pl. Koźmińskiego 4 wraz 
z uzyskaniem pozwolenia na rozbiórkę, oraz
•Budowę obiektu  społeczno-kulturalnego przy  pl.  Koźmińskiego  4 wraz z 
uzyskaniem pozwolenia na budowę.
W  dniu  16.08.2011  roku  dokonano  otwarcia  16  ofert.  Przetarg  nie 
rozstrzygnięty.

18.   W PSP w Nowym Mieście nad Pilicą trwają prace remontowe mające na 
celu  likwidację  barier  architektonicznych,  aby  uczniowie  niepełnosprawni 
mogli swobodnie poruszać się po budynku szkoły. Remont obejmuje m. in. 
wykonanie podjazdu wraz z barierkami na schodach łączących sale lekcyjne z 
gabinetem dyrektora, sekretariatem, stołówką, świetlicą i salą gimnastyczną. 
Zostaną zlikwidowane progi,  wyrównane podłogi oraz zamontowane nowe 
drzwi wejściowe wraz z remontem przedsionków. Natomiast w Publicznym 
Gimnazjum trwa remont i  zaadoptowanie korytarza przy salach lekcyjnych 
oraz remont łazienki na parterze, aby były dostosowane do potrzeb uczniów 
niepełnosprawnych ze specjalnymi potrzebami i z ADHD. Na realizację tych 
zadań  nasza  gmina  uzyskała  dofinansowanie  z  Ministerstwa  Edukacji 
Narodowej w wysokości ponad 31.000 zł. 

19.   Podczas  tegorocznego  Festynu  Letniego,  który  miał  miejsce  w  dniu 
13.08.2011 roku w Nowym Mieście nad Pilicą, odbyło się wiele ciekawych 
imprez sportowych. Jednymi z nich były: Turniej Piłki Nożnej oraz Turniej 
Tenisa  Ziemnego.  Zawody  przebiegały  w  miłej  i  spokojnej  atmosferze. 
Turniejom patronowali  :  Poseł  na  Sejm RP  Pan  Mirosław  Maliszewski  i 
Radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego Pan Leszek Przybytniak. 

20.   W dniu 13 sierpnia 2011 roku, w godzinach popołudniowych przez teren 
naszej gminy przeszła burza gradowa. Nawałnica trwała kilkanaście minut i 
wyrządziła wiele szkód. Takiego gradobicia wielu mieszkańców nie pamięta 
od  lat.  Pozostałości  gradu  można  było  zaobserwować  jeszcze  nawet  w 
niedzielny poranek. 

21.   W  dniu  15  sierpnia  2011  roku odbyły  się  uroczyste  obchody  święta 
Wojska  Polskiego  oraz  Uroczystość  Wniebowzięcia  Najświętszej  Maryi 
Panny,  które  zbiegły  się  z  obchodami  Jubileuszu  50-lecia  pożycia 
małżeńskiego 15 par małżeńskich z terenu gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

22.   W dniu  16 sierpnia 2011 roku tradycyjnie na Górce Zgody obchodzone 
były uroczystości ku czci Św. Rocha. Mszy św. odpustowej przewodniczył 
Jego  Ekscelencja  Ksiądz  Biskup  Józef  Zawitkowski.  Po  Mszy  Świętej 
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zgromadzeni  wierni  uczestniczyli  w  uroczystej  procesji  eucharystycznej 
dookoła kaplicy. 

23.   W  dniu  22  sierpnia  2011  roku odbyło  się  spotkanie  z  Marszałkiem 
Województwa Mazowieckiego panem Adamem Struzikiem. Najważniejszym 
tematem  tych  rozmów  była  budowa  obwodnicy  zachodniej  czyli  drogi 
łączącej drogę 728 z drogą 707. Pan Marszałek zapewnił, że dołoży wszelkich 
starań, aby ta droga powstała w latach 2012-2013. Był kilkanaście razy na 
terenie naszej gminy i zna jej potrzeby. Budowa tej drogi znacząco przyczyni 
się do poprawy ciągu komunikacyjnego na terenie naszego miasta. 

24.   W dniu  23  sierpnia  2011  roku na  zaproszenie  Burmistrza  odbyło  się 
spotkanie  z  Burmistrzem  Piaseczna  panem  Zdzisławem  Lisem  i  radnymi 
Rady  Miejskiej.  Jest  to  już  drugie  spotkanie  (pierwsze  odbyło  się  z 
wiceprezesem  Towarzystwa  Kolejki  Wąskotorowej  panem  Zdzisławem 
Goskiem) z cyklu: zapoznanie się z warunkami przejęcia przez samorządy 
kolejki wąskotorowej Piaseczno-Grójec-Nowe Miasto nad Pilicą. 

25.   W dniach  od  1  do  15  września  2011  roku uczniowie  zamieszkali  na 
terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą mogą składać wnioski o stypendium 
socjalne.  Uczniowie  uczęszczający  do szkoły  działającej  na  terenie  gminy 
Nowe Miasto  nad Pilicą  składają  wypełnione  wnioski  u  dyrektora  szkoły, 
pozostali  uczniowie  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w  Nowym Mieście  nad 
Pilicą.  Formularze  wniosków  o  udzielenie  stypendium można  pobierać  w 
szkołach prowadzonych przez urząd, na stronie internetowej UMiG oraz w 
urzędzie (sekretariat i pok. 207).

26.   Od  1  września  2011  roku będzie  można  składać  także  w  Miejsko 
Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej wnioski o świadczenia rodzinne na 
okres zasiłkowy 2011/2012.

27.   Zapraszamy na Dożynki Gminne na Górce Zgody w dniu 28 sierpnia 2011 
roku. Rozpoczęcie Mszą Św. dziękczynną za tegoroczne plony o godz. 13.00.

28.   W dniu 4.09.2011 roku w Lewiczynie odbędą się Dożynki Powiatowe.
29.   W  dniu  11  sierpnia  2011  roku w  UMiG  rozpoczęła  się  kontrola 

dokumentów  dotycząca  odbudowy  mostu  w  miejscowości  Gostomia. 
Oddzielnym postępowaniem jest  sprawa odbudowy mostu  w miejscowości 
Gostomia  w  prokuraturze  w  Grójcu.  W  dniu  29  sierpnia  zostanie 
przesłuchany  pracownik  UMiG.  Muszę  powiedzieć,  że  moja  opozycja  nie 
próżnuje, tylko aktywnie działa.
Poinformowała, że na odbudowę mostu otrzymaliśmy dodatkowo 734 000 zł 
czyli  łącznie  pozyskaliśmy  1 484 000  zł,  natomiast  od  mieszkańców  wsi 
Gostomia 80 000 zł . W najbliższym czasie podam jaki jest wkład pieniężny 
gminy, zapewniam, że niewielki. Należy dodać, że ten most jest najdłuższym 
mostem drewnianym w Polsce.

Pani Burmistrz  udzieliła odpowiedzi  na wnioski  skierowane do Niej  przez 
Komisje:
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- Pani Burmistrz przedstawiła wniosek Komisji Oświatowo – Społecznej Rady 
Miejskiej:
1.Komisja wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad uchwał dotyczących kolejki 
wąskotorowej z uwagi na brak danych przyszłego sposobu gospodarowania tym 
mieniem.  Komisja  proponuje  by  w  kolejnym  spotkaniu  potencjalnych 
udziałowców wzięli udział przedstawiciele Rady Miejskiej. 
Pani  Burmistrz  nadmieniła,  że  w  Urzędzie  były  organizowane  spotkania 
dotyczące  warunków  przejęcia  mienia  PKP  na  spotkaniach  były  najbardziej 
kompetentne osoby, które udzieliły radnym informacji.
2.Radny  Tomasz  Pietrucha  wnioskuje  w  sprawie  ponowienia  wniosku 
złożonego w dniu 28 grudnia 2010 roku oraz postawienie tablicy informacyjnej 
dla mieszkańców za murem klasztornym.
Pani Burmistrz poinformowała o miejscach ustawionych tablic informacyjnych i 
słupów ogłoszeniowych na terenie miasta .
4.Radny Stanisław Orzeszek wnioskuje o zlecenie przez gminę pracy dotyczącej 
poprawienia  ułożonych  płyt  chodnikowych  przy  posesji  pani  Krystyny 
Dąbrowskiej. Koszty za wykonanie zleconego zadania zostaną pokryte z diety 
radnego.

W trakcie  przebudowy  ulicy  Wąskiej  w  Nowym Mieście  nad  Pilicą  pani 
Krystyna Dąbrowska zadzwoniła do tut. Urzędu ponieważ obawiała się że po 
wykonaniu nawierzchni bitumicznej, woda z ulicy skierowana zostanie na jej 
budynek.  W  trakcie  wizji  lokalnej  Andrzej  Przyborek  poinformował,  że 
obecnie w tym zadaniu nie jest ujęta przebudowa odcinka, który ułożyła pani 
Dąbrowska i nie będzie on przekładany. Obecny był także radny Orzeszek. 
Pracownik  tut.  Urzędu  Andrzej  Przyborek  poinformował  także  panią 
Dąbrowską  że  woda  z  ulicy  nie  będzie  skierowana  w  stronę  budynku. 
Nawierzchnię  wybudowano  ze  spadkiem  w  przeciwnym  kierunku.  Takie 
rozwiązanie  nie  zachwiało  dotychczasowych  stosunków  wodnych  na  tym 
odcinku.  Obecnie  wykonany  jest  także  odcinek  kanału  burzowego,  który 
odbiera wodę z ulicy Południowej i części ulicy Wąskiej. Do końca bieżącego 
miesiąca, wykop po kanale zostanie zasklepiony masą bitumiczną. 
W planie perspektywicznym przewiduje się wymianę istniejących niewielu 
zresztą chodników z płyt na kostkę brukową. Będą też wykonane chodniki 
przy ulicach przy których ich nie ma. Zasadne jest ułożenie chodnika na całej 
ulicy a nie przy jednej posesji.
Po wykonaniu nawierzchni bitumicznej i wykonaniu kanału burzowego pani 
Dąbrowska  nie  zgłaszała  o  zalewaniu  jej  piwnicy  przez  wody  z  ulicy. 
(załącznik nr 3) do niniejszego protokołu.

-  Pani  Burmistrz  przedstawiła  wniosek  Komisji  Gospodarczo-Budżetowej 
Rady Miejskiej o następującym brzmieniu:
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1. Udzielenie bonifikaty 30% dla państwa Izabelli i Sebastiana Smolarków na 
przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  na  własność  działki 
położonej w Nowym Mieście nad Pilicą.
Pani  Burmistrz  nadmieniła,  że  wniosek  jest  pozytywnie  rozpatrzony, 
przygotowany projekt uchwały. (załącznik nr 4) do protokołu.

Radny  Pietrucha  odniósł  się  w  kwestii  swojej  nieobecności  udziału  w 
spotkaniach dotyczących przejęcia mienia kolei. 

PKT 6

Kierownik Posterunku Policji asp mgr Janusz Dobrosz poinformował, że 
w  ostatnim  okresie  czasu  miały  miejsce  zdarzenia  o  charakterze  kradzieży. 
Poprosił  o  informacje  mogące  pomóc  w  ustaleniu  sprawców  zdarzenia. 
Nadmienił,  że  w  związku  ze  zbliżającym  się  rokiem  szkolnym  będą 
przeprowadzone działania odnośnie bezpiecznej drogi do szkoły. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że brał udział z panią Burmistrz
w większości uroczystościach. Podziękował wszystkim tym, którzy brali udział 
w obchodach związanych z dniem 15 sierpnia 2011 roku. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  Biura  Rady  Miejskiej 
wpłynęły pisma:
- od mieszkańców Gostomia dotyczące nadania nazwy mostowi na rzece Pilicy 
w miejscowości Gostomia.
-  państwa  Haliny  i  Tadeusza  Stolarków  o  udzielenie  bonifikaty  w  sprawie 
przekształcenia  prawa  wieczystego  użytkowania  działki  znajdującej  się  przy 
ulicy Warszawskiej w prawo własności. 
-państwa  Izabelli  i  Sebastiana  Stolarków dotyczące  udzielenia  bonifikaty  na 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego na własność działki położonej 
w Nowym Mieście nad Pilicą. 
- Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 10. 08. 2011 roku w sprawie 
polskiej prezydencji w Unii Europejskiej.
-  Starostwa  Powiatowego  w  Grójcu  z  dnia  05.08.2011  roku  w  sprawie 
zgłoszenia uczestników na Samorządowe Zawody Strzeleckie.
-  Mazowieckiego  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Środowiska  z  dnia 
02.08.2011 roku pisma pokontrolnego odpadów komunalnych.

PKT 7a

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. 
Poprosił skarbnika Miasta i Gminy o zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik 
Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu 
miasta  i  na  2011 rok zwiększa  się  o  kwotę  786 272 zł.  Planowane  wydatki 
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budżetu miasta i gminy na 2011 rok zwiększa się o kwotę 52 272 zł. Dochody 
budżetu miasta i gminy na 2011 rok wynoszą 21 894 635 zł. Wydatki budżetu 
miasta i gminy wynoszą 23 458 035 zł. Plan wydatków majątkowych zwiększa 
się o kwotę 20 000zł. W związku z tym zmniejsza się deficyt o kwotę 734 000zł 
i wynosi 1 563 400 zł. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, wstrzymało się – 0, przeciw – 
0.  Uchwalono  uchwałę  Nr  X/50/2011  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała 
stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu.

PKT 7 b

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLV/290/2010 z dnia 16 kwietnia 
2010  roku  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  do  prowadzenia  negocjacji 
dotyczących  nieruchomości  na  rzecz  Gminy  oraz  zapoznał  z  Uchwałą  Nr 
XLV/290/2010  z  dnia  16  kwietnia  2010  roku  w  sprawie  upoważnienia 
Burmistrza  do  prowadzenia  negocjacji  dotyczących  nieruchomości  na  rzecz 
Gminy. Przewodniczący zapoznał z projektem Rozporządzenia Rady Ministrów 
dotyczącego wykazu lotnisk przeznaczonych na lotniska cywilne oraz z pismem 
od AMW. Radny Stanisław Orzeszek zapytał  się  czy  to  znaczy,  że  lotnisko 
wojskowe  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą  zostało  wykreślone  z  listy  lotnisk 
przeznaczonych do przekazania samorządom na cele wojskowe. Jak to się stało, 
czy ktoś o to zabiegał?.  Przewodniczący wyjaśnił,  że nikt  o to nie zabiegał, 
ponieważ obecnie obowiązująca uchwała zobowiązywała Burmistrz do działań 
w  celu  przejęcia.  Radny  Orzeszek  wnosi  o  wycofanie  z  sesji  tej  uchwały 
ponieważ Przewodniczący przeczytał  projekt  rozporządzenia  i  jest  to  projekt 
więc  należy  poczekać  co  dalej  z  tego  wyniknie.  Przewodniczący  wniósł  o 
przegłosowanie wniosku, ale Radny Tomasz Pietrucha poprosił o głos i zadał 
pytanie  Radcy  Prawnemu  :  w  którym  miejscu  jest  już  potrzebne  podjęcie 
uchwały.  Rozporządzenie  jeśli  będzie  w  nowej  formie  to  zamyka  drogę 
samorządowi do bycia stroną w przejmowaniu lotnisk. Co wnosi ta uchwała, 
gdy ją dzisiaj podejmiemy czy jak nie podejmiemy. 
Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy stwierdził, że w momencie podjęcia tej 
uchwały samorząd podejmuje decyzję o zaprzestaniu działań zmierzających do 
przejęcia  tych  terenów.  Jeżeli  nie  podejmie  tej  uchwały  wtedy  Burmistrz 
występuje  o zmianę  tego rozporządzenia  i  będzie  zabiegała  o przejęcie  tych 
terenów. W dalszej dyskusji Przewodniczący Rady wyjaśnił, że podejmując tę 
uchwałę zdejmujemy ciężar z Burmistrz, o dalsze starania się o przejecie tych 
działek.  Samorząd  może  przejąć  te  grunty  tylko  z  przeznaczeniem  na  cele 
lotnicze i nie może ich sprzedać. Wojskowa Agencja Mienia może sprzedać na 
inne  cele.  Radny  Stanisław  Motyl  stwierdził,  że  podtrzymałby  stanowisko 
radnego Orzeszka bo bardzo nie wie jak powinna być sformułowana uchwała. 
Nadmienił, że zmieniają się warunki do tej pory była mowa o lotnisku użytku 
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publicznego,  które  wniosło  za  sobą  dalsze  obciążenie  związane  z  zadaniami 
jakie stawiało MON. Radca Prawny przypomniał, że obowiązujące obecnie też 
nie dawało możliwości przejęcia tych terenów, ponieważ były błędy pisarskie i 
mimo  usilnych działań  nie  udało  się  ich  naprawić.  Czyli  w obecnym stanie 
prawnym  samorząd  nie  mógłby  przejąć  tego  lotniska.  Pan  Dziurowicz 
powiedział,  że  być  może  możliwe  jest  naniesienie  zmian  w  tym  projekcie 
Rozporządzenia na korzyść naszego samorządu czy zostaniemy umieszczeni w 
tym wykazie.
Pan Marian Dziedzic przedstawił krótką historię działań podejmowanych w celu 
przejęcia  terenów  po  byłym  lotnisku.  Poinformował,  że  organizacje 
pozarządowe podczas konsultacji społecznych nie miały tych pism. Nie wie co 
działo się z tym tematem: przejęcia tych terenów,  od kwietnia 2010 roku do 
tego czasu. Nie ma żadnych informacji, protokołów. 
Przewodniczący Rady poinformował, że rozmowy na temat przejęcia lotniska 
prowadzone  były  z  Radnymi  na  posiedzeniach  Komisji.  Jeśli  chodzi  o 
informacje to można je pozyskać w Internecie,  na stronie internetowej Urzędu 
Miasta  i  Gminy.  Stwierdził,  że  należy w tym momencie  się  zastanowić  jaki 
ciężar gmina by poniosła w chwili przejęcia terenów po byłym lotnisku. Bez 
względu na to jak będzie brzmiało Rozporządzenie Rady Ministrów to należy 
zdać  sobie  sprawę  z  tego,  że  cztery  lata  temu  sytuacja  była  inna,  mieliśmy 
konkretnych inwestorów, którzy chcieli zainwestować na tym lotnisku, ale i też 
chcieli je odkupić. 
Radny  Pietrucha  wystosował  wniosek  o  odesłanie  kwestii  lotniska  na 
posiedzenie Komisji.
Pani Burmistrz poinformowała,  że projekt Rozporządzenia wpłynął do UMiG 
dwa  dni  temu  i  dlatego  też  nie  mogło  być  przedstawione  organizacjom 
pozarządowym w trakcie konsultacji. Zgodnie z otrzymanym pismem samorząd 
powinien  ,  w  terminie  14  dni  od  otrzymania  projektu  Rozporządzenia 
wypowiedzieć się czy chce aby go wpisać do wykazy lotnisk. Po tym terminie 
Ministerstwo uważa konsultacje za przeprowadzone. Nie podjecie tej uchwały 
oznacza , że Burmistrz upoważniony jest do działań zmierzających do przejęcia 
tych  terenów.  Burmistrz  stwierdziła,  że  nie  jest  zasadny  wniosek  Radnego 
Pietruchy, aby ponownie kwestię lotniska przedstawiać na posiedzeniu Komisji 
Oświatowo - Społecznej. Na posiedzeniach Komisji były prowadzone rozmowy 
w  kwestii  lotniska  dodatkowe  informacje  udzielić  mógł  pracownik 
merytoryczny. Pani Burmistrz nadmieniła, że w 2003 roku była podjęta uchwała 
w której gmina wyraża zgodę na budowę lotniska, ale nie na przejęcie terenów.. 
W  trakcie  swojej  kadencji  czyniła  starania  o  przejęcie  lotniska  i  o  zmianę 
warunków przejęcia.  Były prowadzone rozmowy z inwestorami. 
 Przewodniczący  Rady  przypomniał,  że  gdyby  było  napisane  w  nowym 
projekcie  Rozporządzenia  że  samorząd  może  przejąć  te  tereny  to  musimy 
pamiętać, że na obecnych warunkach. Radny Stanisław Orzeszek zapytał jakie 
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jest stanowisko w tej sprawie pani Burmistrz. Przewodniczący Rady stwierdził, 
że Burmistrz nie ma obowiązku wyrażać  swojej opinii publicznie.
Radny Jędryka zapytał  się  dlaczego uchwała nie  jest  podpisana przez Radcę 
Prawnego. Okazało się , że jest podpisana.
Radny Stanisław Motyl stwierdził, że jeżeli uchwała nie zostanie uchylona to 
Rada niejako upoważnia Burmistrza do starania się o przejęcie lotniska, ale o 
charakterze  lotniska  użytku  publicznego  czyli  z  określonym  zadaniem  a 
samorząd tego ciężaru nie uniesie. 
Burmistrz stwierdziła, że zdaje się na Radnych i dla Niej decyzja Radnych jest 
wiążąca.
Radny Mirosław Bors stwierdził, że jest przeciwny przejęcia terenów po byłym 
lotnisku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie wniosku radnego p 
Tomasza  Pietruchy  dotyczącego  zdjęcie  z  porządku obrad w pkt.  7,  ppkt.  b 
uchylenia Uchwały Nr XLV/290/2010 z dnia 16 kwietnia 2010 roku w sprawie 
upoważnienia  Burmistrza  do  prowadzenia  negocjacji  dotyczących 
nieruchomości na rzecz Gminy i poddać pod obrady Komisji. W głosowaniu za 
-  4  na  stan  obecnych  -  12  radnych,  przeciw  –  8.  Projekt  uchwały  w/w 
przedmiotowej sprawie nie został zdjęty z porządku obrad.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  głosowanie  projektu  uchwały  w 
sprawie uchylenia Uchwały Nr XLV/290/2010 z dnia 16 kwietnia 2010 roku 
upoważnienia  Burmistrza  do  prowadzenia  negocjacji  dotyczących 
nieruchomości na rzecz Gminy.Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za - 8 na stan obecnych - 12 radnych, wstrzymało się – 
2, przeciw – 2. Uchwalono uchwałę Nr X/51/2011 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego protokołu. 

PKT 7c

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały  w  sprawie  upważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia 
własności  nieruchomości.  Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 
się -0. Uchwalono uchwałę Nr X/52/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego protokołu.

PKT 7d

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  do  nieodpłatnego  przyjęcia 
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własności  nieruchomości.  Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 
się -0. Uchwalono uchwałę Nr X/53/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego protokołu.

PKT 7e

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych 
na  ławników do Sądu  Rejonowego w Grójcu  na  kadencję  lat  2012 –  2015. 
Poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o zgłoszenie kandydata do 
składu zespołu opiniowania. 
Radny  Mirosław  Bors  zgłosił  kandydaturę  Przewodniczącego  Komisji 
Gospodarczo – Budżetowej Ignaca Króla, który wyraził zgodę. 
Radny  Kazimierz  Tomczyk  zgłosił  kandydaturę  Przewodniczącej  Komisji 
Rewizyjnej Teresy Dudek, która wyraziła zgodę.
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej zgłosił kandydaturę Radnego 
Tomasza Pietruchy, który wyraził zgodę. 
Pytań  nie  stwierdzono,  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się -0. Uchwalono 
uchwałę Nr X/54/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik 
nr 9/ do niniejszego protokołu.

PKT 7f

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości  w  trybie 
bezprzetargowym. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały.  W głosowaniu za – 12,  przeciw – 0,  wstrzymało  się -0. 
Uchwalono  uchwałę  Nr  X/55/2011  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała 
stanowi /załącznik nr 10/ do niniejszego protokołu.

PKT 7g

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały  w  sprawie  utworzenia  obwodu  głosowania  w  Samodzielnym 
Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  w  Nowym  Mieście  nad  Pilicą. 
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Przewodniczący  zapytał  czy  są  uwagi  i  zapytania  co  do  projektu.  Radny 
Tadeusz  Jędryka  zapytał  kto  z ramienia  gminy  odpowiada  za  organizację 
wyborów do Sejmu i Senatu. Pani Burmistrz odpowiedziała, że koordynatorem 
jest Sekretarz Miasta i Gminy Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się -0. Uchwalono 
uchwałę Nr X/56/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik 
nr 11/ do niniejszego protokołu.

PKT 7h

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Zbigniew  Kacprzyk  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi  na rzece Pilicy w miejscowości 
Gostomia.  Przewodniczący zapytał  czy  są  uwagi  i  zapytania  co do projektu. 
Radny Stanisław Orzeszek  zapytał  o  termin  otwarcia  mostu  w miejscowości 
Gostomia.  Przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się -0. Uchwalono uchwałę Nr 
X/57/2011 w przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  /załącznik  nr  12/  do 
niniejszego protokołu.

PKT 8

Radny Tadeusz Jędryka zapytał dlaczego nie wszyscy mieszkańcy w ul. Góra są 
podłączeni do kanalizacji. Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa została 
poruszona  na  Komisji  Oświatowo  –  Społecznej  i  jest  w  dalszym  ciągu  w 
opracowaniu. 

PKT 9

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Teresa  Dudek  podziękowała  pani 
Burmistrz za naprawę ubytku chodnika na ul. Szkolnej koło boiska ,, Orlik ,,.
Radny  Dariusz  Dziurowicz  zgłosił  wniosek  w  sprawie  naprawy  ubytków 
nawierzchni drogi prowadzącej w kierunku Łęgonic. 
Radny  Tomasz  Pietrucha  zgłosił  wniosek  w  kwestii  upamiętnienia  miejsca 
tragedii za Nowym Miastem w kierunku Rawy Mazowieckiej. Przewodniczący 
Rady  poinformował,  że  w  tej  kwestii  Burmistrz  Drzewicy  podjął  kroki  aby 
upamiętnić to miejsce. 
Przewodniczący pogratulował pani Burmistrz inwestycji, szczególnie odbudowy 
mostu  w  miescowości  Gostomia,  który  będzie  miał  imię  ,,Barbara,,. 
Podziękował za wykonanie wymiany lamp oświetleniowych oraz rozwieziony 
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tłuczeń na drodze w miescowości  Sańbórz,  za inwestycje przeprowadzone w 
Żdżarach budowy chodnika oraz wykonanie dokumentacji dotyczącej budowy 
ronda. Podziękował, również panu Krzysztofowi Fiksowi – Członkowi Zarządu 
Powiatu Grójeckiego, Radnym za wsparcie w prowadzonych inwestycjach za 
środki pozyskiwane z zewnątrz. 
Pan  Przewodniczący  zapoznał  z artykułem z gazety  samorządowej  w kwestii 
nagrywania obrad sesji, kopiowania informacji ze strony internetowej. 
Pan Marian Dziedzic poinformował, że wszystko co jest robione w ramach ,, 
Super Samorząd,, będzie można zapoznać się na koniec roku. 
Pani  sołtys  Wólki  Ligęzowskiej  odniosła  się  do  kontroli  CBA  w  Urzędzie 
Miasta. Pan Zbigniew Kacprzyk - Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że 
wszystko  zależeć  będzie  jak  będziemy  postrzegani  przez  instytucje 
wojewódzkie,  państwowe  w  kwestii  spraw,  które  się  dzieją  w  naszym 
środowisku na naszym terenie jeśli, będzie chodziło o pozyskiwanie środków 
z zewnątrz. Wszystkie działania są skierowane w kierunku żeby w mieście coś 
zbudować, wyremontować czy odnowić. Dlatego dziwne jest, że co niektórzy 
dopatrują się nadużyć. 
Pan  Krzysztof  Fiks  -  Członek  Zarządu  Powiatu  Grójeckiego  powiedział,  że 
każdy  z nas  inaczej  pojmuje  pojęcie  promocji  gminy.  Jedni  promują  przez 
interwencję chcą pokazać ze złej strony. My chcemy pokazać gminę z najlepszej 
strony, aby w Polsce, na świecie wiedzieli, że jest najdłuższy most drewniany w 
naszej  gminie.  Należy  dążyć  do  tego,  aby  gmina  rozwijała  się  ,  a  nie  jej 
działania  negować.  Były  również  odwołania  w  kwestii  budowy  obwodnicy, 
nadmienił,  że  obowodnica  powstanie  już  niedługo.  Jej  powstanie   usprawni 
funkcjonowanie  ruchu na terenie  miasta  Zaznaczył ,  że  wszystkie  pozyskane 
środki  zewnętrzne  są  wynikiem  pracy  pani  Burmistrz  i  Radnych  Ją 
wspierających. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  zamknął obrady sesji.  Szczegółowy przebieg 
obrad zarejestrowany jest  na zapisie  w dyktafonie  i  stanowi integralną część 
protokołu.

Protokołowała Przewodniczył

Marzena Białas
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